
Nie wiedziałem jaka będzie zarówno moja jak i jego 
reakcja, ponieważ od sześciu lat nie było między nami 
żadnego kontaktu. 
 
Przejechałem 900 km, aby dotrzeć do niego.  
Stojąc naprzeciw niego nie potrafiłem znaleźć słów, 
ale nie miałem do niego pretensji w sercu,  
życzyłem mu dobrze. 
 
Teraz został odbudowany most między nami,  
a wewnątrz czuję nową wolność. 

Mój ojciec odszedł z domu 
kilka lat temu.  
Moja mama i moja siostra 
nie chciały więcej o nim 
słyszeć.  
 
Ta sytuacja była dla mnie 
bardzo trudna, ale podporą 
była miłość wzajemna z innymi 
«młodymi dla  jedności». 
Powoli zrodził się we mnie 
pomysł, by zobaczyć mojego 
ojca. Rozmawiając o tym  
z innymi chłopcami znalazłem 
siłę i środki, aby to zrobić. 

Tak żyjemy… 
Most został 
odbudowany 
JUAN PABLO - Argentyna 

Tymi słowami kończą się mowy 
pożegnalne, kierowane przez Jezusa  
do uczniów podczas ostatniej wieczerzy, 
zanim oddany został w ręce tych,  
którzy wydali Go na śmierć. 
Zdradzony, odrzucony, unicestwiony: 
można by pomyśleć, zamiast zwycięstwa 
przegrał całkowicie. Więcej, że miał 
zwyciężyć a stał się całkowicie 
przegrany.  
 

Na czym polega Jego zwycięstwo? 
Niewątpliwie na zmartwychwstaniu. 
Przedtem jednak zwyciężył poprzez 
ogromną miłość z jaką oddał za nas 
życie.   
 

Dlatego rozumiemy zachętę Jezusa,  
by niczego już się nie bać:   
“Miejcie odwagę: Ja zwyciężyłem świat.” 
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«Miejcie odwagę:  
Ja zwyciężyłem świat.»  
(J 16, 33) 

Za każdym razem, gdy napotkamy jakąś 
trudność w swoim życiu, zobaczymy ją 
u naszych bliskich albo dowiemy się, że 
dotknęła ludzi w różnych częściach 
świata, odnówmy naszą ufność  
w Jezusa obecnego w nas i pomiędzy 
nami, w Tego, który zwyciężył świat, 
który daje nam udział w swoim 
zwycięstwie, który otwiera nam 
niebo, dokąd odszedł,  
aby przygotować nam miejsce.  
 
W ten sposób znajdziemy odwagę, 
by przezwyciężyć każdą próbę. 
  
Wszystko możemy zwyciężyć w Tym, 
który obdarza nas mocą.  

ZOBOWIĄZUJĘ SIĘ 

KAŻDĄ 

TRUDNOŚĆ 

“Zatrzymuję się chwilę  
i myślę o trudnościach, 

które spotykam” 

POKONAĆ 

Choćby nie wiem jak ciężkie i trudne 
były sytuacje, w których się 
znajdziemy, miejmy pewność, że Jezus 
już je przeżył i przezwyciężył. 
 
Jeśli Ty zwyciężyłeś świat – możemy 
Mu powiedzieć, gdy czujemy, że 
przytłaczają nas trudności, próby, 
pokusy – potrafisz zwyciężyć także  
tę moją ‘udrękę’. 
 
Jezus jest zwycięzcą właśnie  
w momencie, gdy przeżywa dramat 
cierpienia, niesprawiedliwości, 
opuszczenia i śmierci. Jego zwycięstwo 
– to zwycięstwo osoby podejmującej 
cierpienie z miłości, która wierzy  
w życie po śmierci. 

“Opowiem w grupie  
jak starałem się 

pokonać trudności” 


